
Emlékeztető
A KHK 2024. május 27-én tartott üléséről

Meghívott vendég: Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(131./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a május 13-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(132./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni Tanácson történtekről, ahol többek között a

Kari SZMSZ-ről és az Önköltség díjak emeléséről volt szó.
● Beszámolt a legutóbbi Elnökök és EHK közös üléséről
● Beszámolt a június 05-i pedagógusnap időpontjáról.
● Emlékeztette a jelenlévőket, a következő Kari Tanács időpontjáról.
● Beszámolt a május 15-i Elnökök és EHK közös üléséről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Tanulmányi ösztöndíj korrekciós osztás eredményeinek

kihirdetéséről.
● Beszámolt az OHV változtatásairól.
● Beszámolt a következő Kari Oktatási Bizottság ülés időpontjáról.
● Beszámolt a közeljövőben megrendezésre kerülő szakfelelősi értekezletek

időpontjairól.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az aktuális pályázatok MŰEPER-be való felvezetéséről.
● Beszámolt a következő Pályázati Bizottság ülés időpontjáról.
● Beszámolt az ÉSZI-vel való folyamatos kommunikációjáról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Külső Szociális Bizottságon történtekről, többek

között a tervezett TJSZ változtatásokról, bírálói vizsgákról, illetve az
időszak ütemezéséről is.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Külső Gazdasági Bizottsági ülésen történtekről.
● Beszámolt az Egyetemi Gólyatáborok költségvetésével kapcsolatos

fejleményekről.
● Beszámolt a Kari Hallgatói Napok végleges költségvetésével kapcsolatban.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az aktuális kollégiumi területet érintő tevékenységeiről.
● Beszámolt a Külső Kollégiumi Bizottságban történt személyi változásról.



● Beszámolt a KEFIR 3.0 tesztelésének megkezdéséről.
● Beszámolt a nyári kollégiumi időszak részleteiről.
● Felhívta a Képviselet figyelmét a kollégiumi jelentkezés határidejére.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus pályázattal kapcsolatos fejleményekről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a GTK Nyári Tábor szervezésével kapcsolatban, illetve a

Rendezvényszervező Csoport nyári és őszi rendezvényeiről.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző két EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak a május 16-ai EHK ülésen történtekről, ahol többek között szó

volt:
■ Rektorválasztással kapcsolatos fejleményekről.
■ a KFSZ és KFP módosításokról.

● Beszámoltak a május 23-ai EHK ülésen történtekről, ahol többek között szó
volt:

■ A Hallgatói és Doktorandusz Önkormányzat Alapszabály
módosítással kapcsolatos fejleményekről.

■ Az egyetemi Rektorválasztással kapcsolatos fontos tudnivalókról..
■ Az Egyetemi BME pályázat és Nemzeti felsőoktatási ösztöndíj

pályázattal kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámoltak a legutóbbi Szenátus ülésen történtekről.

12. Egyebek:
● Darvalics Liza beszámolt a Wignerfeszt sikeres lezajlásáről.
● Kanyó Zakariás beszámolt a Kari Hallgatói Díj projekt lezárulásáról.
● Lendvay Tardos beszámolt az Sportszervező Csoport következő

rendezvényéről.
● Ölveczki Máté ismertette Gólyatábor programfelelős jelentkezéseket:

■ Ölveczki Máté ismertette a 2024-es Gólyatábor programfelelőseinek
névsorára tett javaslatát.
A KHK 15-0-0 arányban támogatta a javaslatot.

(133./2024 KHK határozat)

● Szabó Georgina beszámolt az Instruktorgárda megalakulásáról.
● Varga Viktor beszámolt a Minőségbiztosítási Bizottság ülésén történtekről,

valamint a Gólyatábor szervezési munkálataival kapcsolatban.
● Vörös István Andor beszámolt a Mentorgárdával kapcsolatos

tevékenységeiről.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


Az ülés időtartama: 3 óra 10 perc (18:00-21:10)
A következő ülés ideje: 2024. 06. 03. 18:00 óra

Budapest, 2024. 05. 27.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök
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131.
A GTK HK elfogadta a 2024.
május 27-ei ülés napirendi

pontjait.
15 0 0 0 Janó Hanna

132. A GTK HK elfogadta a 2024.
május 13-ai ülés emlékeztetőjét. 15 0 0 0 Janó Hanna

133.
A GTK HK elfogadta a

Gólyatábor programfelelőseinek
névsorára tett javaslatát.

15 0 0 0 Ölveczki Máté

Mellékletek:

● 2024. 05. 13. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_05_27
● Gólyatábor_programfelelőseinek_névsora_javaslat


